
 

       Z Á P I S N I C A                               

 

 

  Z  5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Adidovciach zo dňa 09.06.2023 

 

          

         Prítomní : podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice 

 

  

 

K bodu č.1 : 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce Mgr. Lenka Hudáková, ktorá 

privítala poslancov OZ. Skontrolovala či je OZ uznášaniaschopné. Prítomní boli všetci 

poslanci teda konštatovala, že OZ je uznášaniaschopné. Starostka obce predložila program 

rokovania na schválenie.   

 

P r o g r a m : 

  

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania, určenie zapisovateľa, voľba overovateľov 

zápisnice, kontrola uznášania schopnosti OZ 

2. Voľba návrhovej komisie 

3. Kontrola plnenia uznesenia z 4. zasadnutia OZ 

4. Vyhlásenie voľby hlavného kontrolóra obce 

5. Pre jednanie podnetu Jána Palatáša 

6. 480. Výročie obce – súťaž vo varení gulášu 

7. Rôzne 

8. Návrh na uznesenie 

9. Záver 

 

Predložený program bol jednohlasne schválený bez pripomienok. 

 

Za zapisovateľku bola určená A. Gajdošová. Za overovateľov zápisnice boli schválení 

poslanci Milan Koromház  a Marek Jalek. Za  hlasovali všetci prítomní poslanci. 

 

 

K bodu č.2 : 

Do návrhovej komisie boli zvolení : 

Ing. Michaela Piatničková 

Juraj Čopák 

 

K bodu č. 3 : 

V tomto bode starostka previedla kontrolu plnenia uznesení od posledného 4. zasadnutia                            

a skonštatovala, že úlohy boli splnené. 

 

K bodu č. 4 : 

Starostka obce predložila obecnému zastupiteľstvu návrh na voľbu hlavného kontrolóra obce 

Adidovce. Poslanci navrhli dátum na voľby  hlavného kontrolóra obce na 07.08.2023. 



Konštatuje, že všetci poslanci hlasovali za. 

 

 

K bodu č. 5 : 

Ján Palatáš bol pozvaný na schôdzu a bol prítomní. 

V tomto bode poslanci pre jednali ústnu žiadosť pána Jána Palatáša, ktorý odmieta zaplatiť 

vyrubenú daň za komunálny odpad v sume 7,50 Eur nakoľko v obci nemá trvalý pobyt, no v 

obci sa denne zdržiava a podľa platného VZN 3/2022 o miestnych daniach a poplatkoch je 

povinný ako chalupár túto sumu zaplatiť. No  menovaný s tým nesúhlasí. Tvrdí, že on žiaden 

odpad neprodukuje a že má trvalý pobyt v meste Humenné o čom doniesol aj potvrdenie. 

Poslanci nesúhlasia s odpustením poplatku za komunálny odpad a taktiež nesúhlasia  s 

odpustením cintorínskeho poplatku nakoľko menovaný má taktiež pochovaných na miestnom 

cintoríne svojich príbuzných. Starostka obce dala slovo pánovi Palatášovi, ktorí  uviedol, že 

on neprodukuje odpad, a že ak produkuje biologický odpad dáva ho do kompostu a zvyšný 

odpad raz za čas spáli. Pán Palatáš taktiež pripomenul, že kosí okolo svojho pozemku, a stará 

sa aj o miestny potok, preto by sme mu mali platiť my ako obec Adidovce a nie on. Starostka 

obce vyzvala aj poslancov aby sa vyjadrili. Pán Jalek uviedol, že nevidí dôvod aby sme ako 

obec odpustili tento nie vysoký poplatok a podotkol, že okolo domu si každí obyvateľ vykáša, 

nakoľko nikto nechce mať zarastené okolie svojho domu a taktiež nechce mať nežiadúci 

hmyz či zverinu. V podobnom duchu sa vyjadrili aj ostatní poslanci. Starostka obce dala 

hlasovať, kto je za odpustenie poplatku za komunálny odpad a cintorínsky poplatok. Za nebol 

nik. Všetci poslanci teda boli proti a obec bude postupovať podľa platného VZN 3/2022 

o miestnych daniach a o poplatku za komunálne odpady a o drobné stavebné odpady. 

Nakoniec Ján Palatáš zaplatil poplatok za komunálny odpad aj cintorínsky poplatok, 

poďakoval za prešetrenie jeho podnetu a opustil OZ o 19.10 hod.  

 

K bodu č. 6 

V tomto bode starostka pre jednala s poslancami OZ návrh programu 480. výročia obce 

Adidovce a súťaže vo varení guláša. OZ sa dohodlo, že na financovanie danej akcie oslovia 

sponzorov. Zvyšnú časť rozpočtu na danú akciu dofinancuje obec z obecných zdrojov. Predbežný 

začiatok akcie by mal byť o 11:00 hod. OZ sa dohodlo, že v programe oslovia sokoliarov a 

Smejlinku. DJ navrhol pán Štefan pána Čabáka.  

 

K bodu č. 7: 

V tomto bode boli prejednané nasledujúce záležitosti obce: 

a) Pre jednali odstránenie oplôtkov pre dobytok - poslanci nesúhlasia aby tu boli oplôtky 

a v blízkosti rodinných domov sa pásli kravy, nakoľko spôsobujú škody na majetku 

a to tak, že spásu všetko čo im príde do cesty, taktiež svojou váhou u šľapu trávu 

a nehovoriac o výkaloch, ktoré za sebou zanechávajú. 

b) Kronikárka obce poskytla podklady na zápis do kroniky obce jedná sa o roky 2010- 

2022- v tomto bode OZ schválilo zápis do obecnej kroniky. 

 

Poslankyňa Ing. Michaela Piatničková opustila OZ v čase 19:40 hod. 

 

K bodu č. 8: 

Po prerokovaníí bodov boli prijaté nasledovneé uznesenia, ktoré sú súčasťou zápisnice. 

 

K bodu č. 9: 

Starostka obce sa poďakovala prítomným poslancom za účasť a zasadnutie ukončila. 

 



 

 

Overovatelia zápisnice : 

 

Marek Jalek : 

Milan Koromház: 

  

 

 

V Adidovciach 09.06.2023                                                        Mgr. Lenka Hudáková 

Zapísala : Gajdošová                                                                        starostka obce 
 


